
Marlene Harpsøe fra Dansk Folkeparti har stillet justitsminister Lars Barfoed følgende spørgsmål til 
skriftlig besvarelse: 
 
”Vil ministeren kommentere artiklen ”Afdelingsbestyrelse: Lov om kamphunde virker ikke” fra 
BOLIGEN nr. 11 – 2010 og de i artiklen viste billeder, samt herunder besvare: 

 om ministeren har forståelse for, at afdelingsbestyrelsen føler sig skuffede over politiets 
håndtering af de i artiklen omtalte sager, og  

 om ministeren mener, der skal lægge dyremishandling til grund for at fjerne ulovlige hunde, 
og  

 om ministeren finder politiets arbejde godt nok, når beskeden til afdelingsbestyrelsen for 
ikke at gribe ind er, at der ikke er nok ressourcer, og  

 om hvordan ministeren vil sikre, at politiet handler jf. loven, når de møder ulovlige hunde i 
deres arbejde, og  

 om ministeren vil redegøre for de retningslinjer, som er omtalt af vicepolitiinspektør i 
Ålborg, Poul Severinsen, i artiklen, samt  

 om hvilke politikredse der har fået udarbejdet og implementeret retningslinjer?” 

 


